
Protokoll KPG 200615 
Närvarande: Peter, Carl och Alice 
 

På grund av få mötes deltagare valde vi att frångå från vanlig mötesstruktur.  

 

1. Styrelsen föreslog en ändring till krispaket röd. 

KPG godtar ändringsförslaget. 

 

2. Vi diskuterade lite under mötet och kom fram till några frågor inför nästa möte. 

 

1. Hur ska vi fortsätta med KPG arbetet? 
2. Vilka kan fortsätta delta på KPG mötena? 
3. Kan vi skapa en mall för att hantera kommande kriser? 

4. Hur kan vi lägga upp höstens aktivitet för kulturhuset med tanke på covid-19? 
 

3. Nästa möte 2020-06-29 kl:17:00 
 

4. Mötet avslutas. 

 

 

 


